

Dagsorden for bestyrelsesmøde i DØK-Foreningen

Dato: Onsdag d. 4/9 klokken 17.30 på Bitlab

1. **Valg af ordstyrer** - Mads
2. **Valg af referent** - Oliver
3. **Godkendelse af referat fra sidste møde** - Tjek
4. **Godkendelse af dagsorden** - Tjek
5. **Evaluerings af afholdte arrangementer**
 - **Introugen** - Alle synes det var super fedt! De nye var virkelig søde. Anders Brandt havde et kvarter til at snakke om foreningen. Vores arrangementer er ikke udsolgt, og det skyldes nok, at der ikke var super meget tid til at snakke om foreningen til introugen. (Udover det kvarter) Der er blevet reklameret for arrangementerne, så måske venter folk eller er broke... Vi er gået i 0 på vores arrangementer, så det er vel fint. Introugen blev også forkortet til 3 dage, så det kan helt klart ses på billetsalget.
 - **Bachelor fejring** - Det gik fint, men de ville gerne ud hurtigt, så de gik i Frederiksberg Have, og til sidst tog de på søen. Planen var ikke lagt super godt, så det kunne godt gå bedre. Næste gang skal der findes et sted hvor der må drikkes alkohol fra start. Det ødelagde stemningen lidt, at alle ville væk for at drikke.
6. **Status på kommende arrangementer:**
 - **Kanalrundfart** - Solgt 70 billetter, så selvom der ikke er udsolgt ser det godt ud, og nogle af pengene kan bruges på hyttetur. Dermed går det i overskud. Der er sponsor på 6000kr (Djøf 3500 og Inivxo 2500). Vi skal generelt have de gamle med. Det er ret sløvt, og folk sover lidt. Hjemmesiden har sejlet lidt, så det er måske også en grund. Generelt er der styr på mad og arrangementet, så det kan kun gå godt! Vi står for maden i foreningen, vi hjælper hinanden på dagen. Det er foreningens ansvar at rydde båden op, og det hjælper alle fra foreningen selvfølgelig med. **Semesterstartsfest** - Vi har mange værter men ikke mange gæster. Vi regner med et stort arrangement, og begynder at

reklamere for arrangementet på de sociale medier i næste uge, når kanalrundfart er overstået. Vi skal finde tilmeldingsdato-deadline og hvornår gæsterne skal få en lokation. Emil og Oliver hjælper gerne med at give en ekstra hånd til dem, som står for det. Vi skal være på Tørst efter, fordi det er det eneste sted, som har plads til 200 mennesker. I år gør vi det anderledes, at værterne får lov til at fortælle sine gæster hvad de skal medbringe, og Bella, Martin, Emil og Oliver sørger for alt logistik til det. Der skal sendes forskellige mails til forskellige grupper af personer, og generelt er der mange mails som skal sendes.

Vi skal måske lave en sjov video fra dagen, det ville klart hjælpe på at tiltrække flere efter at have set sådan en video.

- **Hyttetur** - Igen er salget langsomt. Økonomisk ser det godt ud. Vi har fået penge fra Kanalrundfart og vi skal ikke bruge penge på en bus. Vi skal i år have styr på reglerne, så vi undgår at betale depositum. Vi skal sørger for drikkevarer og mad. Mads er madansvarlig. I år kører vi igen med systemet med at købe øl, men indkøber mange færre øl fra nemlig, så det kan betale sig. Vi går efter at have udsolgt på drikkevarerne. Vi skal også have udsolgt til dette arrangement, så vi skal virkelig reklamere for folk.
 - **Generalforsamling (Galla)** - Vi glæder os. Shana er sekretær, og skal sørge for en masse ting. Vi skal have sendt invitationer ud, hvor der skal stå at forslag er velkomne. 2 uger før, skal de så offentliggøres. Tobias sørger for at sende invitationer ud. Vi gør det gerne i god tid, men max 3 uger før. Vi regner med slut september efter semesterstartsfest.
7. **Status på DØK Sport (Shana)** - Vi er i gang med at planlægge arrangementer. Der bliver snakket om løbeklub, og spikeball med byen efter. Planlægningen er ikke særlig stor, så der skal bare findes datoer. Vi regner med et arrangement i starten af oktober eller slut september. Mange af de nye vil gerne være med i DØK sport, og der er meget interesse i det. Folk fra foreningen kan sagtens hjælpe med at afholde events, og de skal virkelig sættes i gang. Vi har fået en del spons, så vi skylder også vores sponsorer at der sker ting. Vi skal undervejs

se, hvor mange der rent faktisk kommer, og efterfølgende kan vi holde ting mere ofte. Vi skal måske prøve at gøre det til folks rutine, fx løbe første tirsdag i måneden.

8. **Status på Økonomi (Anna)** - Det går godt. Der er overskud på omkring 20.000, og vi er i gang med at lukke året. Det er et godt resultat. Skud ud til alle som har hjulpet. Det går meget godt. Vi prøver at opbygge en lille buffer for at have et sikkerhedsnet frem for at låne penge. Reelt har vi også et større overskud, men vi gav en del penge til galla.
9. **Status på Spons / Samarbejdspartnere (Mads)** - Det går igen meget godt. Vores sponsorer kan lide os, og der er et godt samarbejde.
10. **Status på DØK Podcast (Bella, Bamo, Martin og Benjamin)** - Det blev lagt lidt på hylden pga tid. Oplevelsen til det studie hvor vi skulle optage podcast, var ikke super god. Der var generelt ikke god kontakt med folk derude. Vi laver selvfølgelig en "After Galla Podcast", som traditionen siger. Det er nok det første projekt, og så tager vi den efterfølgende. Visionerne er der, men tiden er ret stram i forhold til dem som skal stå for det. Måske skal det bare blive en "After Galla Podcast". Det tager bare utrolig lang tid. Der er måske også andre vigtigere ting. Den forbliver på hylden i år, udover "After Galla Podcast". Vi ser på tingene igen næste år.
11. **Status på merch (Caroline & Anders)** - De er super nice. Vi skal finde ud af hvordan trøjerne skal fordeles. En idé er at første arrangement koster lidt mere og så får folk en trøje. Det kan også bruges som præmier. En anden ide er et stempel system, at hvis man kommer til 3/5 arrangementer, så får man en trøje.
12. **Status på SOME** - Det går virkelig godt. Det ser super godt ud. Man kan virkelig se at det virker. Stor ros til Bella! Billetsalget stiger klart efter reklame på sociale medier.
13. **Dato og sted for næste bestyrelsesmøde - 09/10 - 18:00**
 - **Åbent bestyrelsesmøde for de nye** - næste møde er åbent for at give de nye indblik hvordan tingene foregår. Det bliver på Bit-lab
 - **Gennemgang af årsregnskab før generalforsamling** - Tirsdag den 29/10 - omkring 17:00-18:00
14. **Eventuelt**

- **Hjemmesiden** - Der er blevet kigget på at rykke hjemmesiden til en anden platform. Der er blevet lavet nogle småting. I løbet af sommerferien, er der blevet fikset nogle små fejl. Vi vil gerne bruge lidt penge på hjemmesiden, men så virker den! Vi overvejer at lave en app. Vi skal i hvert fald ikke lave en lappeløsning. Vi vil gerne have det fixet, så når den IT-ansvarlige går ud/stopper, at det ikke er kaos som det har været. Vi skal have lavet noget bedre dokumentation. Generelt skal der findes en fremtidsløsning som er holdbar.

-

15. Workshop? Hyttetur + DØK-Sport?

Hyttetur møde - 10/09 - 17:15